
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 28. juni 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 984
Vil ministeren redegøre for, hvorfor HaloSep-teknologien, som Nordisk Ministerråd har 
betegnet som den bedste tilgængelige teknik (BAT) til at undgå farligt affald, ikke blevet 
implementeret i Danmarks nationale affaldshåndteringsstrategi? Hvilke specifikke økono-
miske, tekniske eller miljømæssige barrierer forhindrer adoptionen af denne teknologi? 
Hvilke konkrete skridt vil ministeren tage i den nærmeste fremtid for at revurdere og 
potentielt ændre den nuværende praksis til fordel for mere bæredygtige alternativer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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